

Le français suit

Dear hospital blood banks,

Health Canada is pleased to present the new compliance promotion document containing frequently asked questions to assist hospital blood banks in understanding the requirements for the investigation and reporting of errors and accidents under the *Blood Regulations*.

These requirements apply to ALL blood establishments, including hospital blood banks that do not require a registration and only store, transfuse or transport blood.

We invite you to share this document with all relevant staff involved in identifying, investigating and reporting of errors and accidents involving blood components.

If you have any questions, please contact us at bpcp-pcpb@hc-sc.gc.ca

Regards,
Biological Product Compliance Program
Regulatory Operations and Enforcement Branch
Health Canada / Government of Canada

Chères banques de sang,

Santé Canada est heureux de vous présenter le nouveau document de promotion de la conformité qui contient une foire aux questions pour aider les banques de sang des hôpitaux à comprendre les exigences relatives aux enquêtes et aux rapports sur les accidents et les manquements en vertu du *Règlement sur le sang*.

Ces exigences s'appliquent à TOUS les établissements de sang, incluant les banques de sang d'hôpitaux pour lesquelles l'enregistrement n'est pas requis et qui effectuent seulement la conservation, la transfusion ou le transport du sang.

Nous vous invitons à partager ce document avec tout le personnel concerné qui participe à l'identification, à l'enquête et au signalement des accidents et des manquements impliquant des composants sanguins.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec nous au bpcp-pcpb@hc-sc.gc.ca

Cordialement,
Programme de conformité aux produits biologiques
Direction générale des opérations réglementaires et de l'application de la loi
Santé Canada / Gouvernement du Canada